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Datum 12 maart 2024 

Overleg Oudercomité 

Aanwezig Kathleen C. – Eddy – Ellen – Ann – Els – Annick – Katleen V.G. – Koen 

Verontschuldigd Bieke - Davy - Astrid 

Agendapunten  

1. Welkom 

2. Goedkeuring vorig verslag 

3. Nieuws vanuit de scholen 

4. Financieel verslag 

5. Lotjesverkoop 

6. Workshops / vorming Magenta 

7. Rondvraag 

 

 

1. Welkom 

Ellen heet iedereen van harte welkom. Ook op deze vergadering helaas geen 

nieuwe leden dat zich hebben aangeboden om zich bij het oudercomité te 

vervoegen. 

 

2. Goedkeuring vorig verslag  

Het verslag werd unaniem goedgekeurd. 

 

3. Nieuws vanuit de scholen 

- Algemene info: 1 februari was het de officiële telling van het aantal leerlingen  

(= belangrijk want hierop baseert men zich voor het aantal uren dat nodig zijn 

aan leerkrachten om het volgende nieuwe schooljaar in te zetten). VIBO zit 

helemaal vol momenteel. Een stijging van 10 leerlingen tav vorig jaar, en op 5 

jaar tijd een stijging van 102 leerlingen. Waaraan te wijten? Snellere 

diagnosestelling en doorverwijzing naar bijzonder onderwijs. 

- 23/3 VIBO Master Dinner  
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4. Financieel verslag 

Stortingen van VIBO De Brem: 760 euro, VIBO De Ring: 425 euro en de gemeente 

Rijkevorsel 675 euro. 

De aanvragen van Hoogstraten en Mersplas zijn ondertussen gebeurd. 

De betaling van de leerlingen aantallen moeten nog uitgevoerd worden, Koen 

brengt dit in orde. 

Men had de factuur bij van de speelplaats toestellen, daarom goedkeuring gegeven 

om de 12.500 euro ook uit te betalen aan de school. 

 

5. Lotjesverkoop 

- Alles is voorbereid, de enveloppen voor de leerlingen zijn klaar en zijn aan de 

directie overhandigd. Zij bezorgen dit aan de secretariaten voor de verdeling 

ervan. 

- Tijdens VIBO feest op 4 mei kan men de prijzen komen ophalen. Graag dus voor 

het oudercomité een lokaal waar wij die dag gebruik van mogen maken. 

- Koen zorgt ook die dag voor verse aardbeien om te kunnen verkopen. Hij heeft 

zelf een kraampje, en wil vlakbij stand oudercomité staan.  

- 28/4 is het schoolfeest op VIBO de Ring, Koen gaat kijken of het dan ook 

mogelijk is om daar met verse aardbeien te gaan staan om te verkopen. 

 

6. Workshops / vorming Magenta 

- Brief moet nog meegegeven worden aan de ouders. Voorbeeldbrief bij ter 

nalezing. Hier nog wel een aantal aanpassingen op nodig. Ellen past deze aan en 

stuurt deze nadien door naar Bieke. 

 

7.   Rondvraag  

- Kathleen: De school heeft een broodautomaat (aan de fietsenstalling) en ook is 

er van 15.30u tot 16.15u de koeltoog waar men nog allerlei lekkers kan kopen 

(alle dagen behalve woensdag). Ook bestellingen zijn mogelijk.  

- Koen: Gaat er nog een wafelverkoop doorgaan? Ja, organisatie zit bij het 

Kasteelpark. 

- Ellen: Wat wordt er met de kledinginzameling gedaan dat recent plaats vond bij  
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BKLO (Bieke)? Bieke was niet aanwezig om hierop een antwoord te geven. 

 

 Volgende vergadering dinsdag 11 /06 /2024 (19.30u) 

 

 

 


